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Raspberry Pi 7" Touchscreen 
Display
SKU: 104110009

Description   

The 7” Touchscreen Monitor for Raspberry Pi gives users the ability to create all-in-one, integrated 
projects such as tablets, infotainment systems and embedded projects. The 800 x 480 display connects 
via an adapter board which handles power and signal conversion. Only two connections to the Pi are 
required; power from the Pi’s GPIO port and a ribbon cable that connects to the DSI port present on all 
Raspberry Pi’s.  Touchscreen drivers with support for 10-finger touch and an on-screen keyboard will be 
integrated into the latest Raspbian OS for full functionality without a physical keyboard or mouse.

Features:

• 7” Touchscreen Display.
• Screen Dimensions: 194mm x 110mm x 20mm (including standoffs)
• Viewable screen size: 155mm x 86mm
• Screen Resolution 800 x 480 pixels
• 10 finger capacitive touch.
• Connects to the Raspberry Pi board using a ribbon cable connected to the DSI port.
• Adapter board is used to power the display and convert the parallel signals from the display to the 

serial (DSI) port on the Raspberry Pi.

Part List:

• 1 x 7” Touchscreen Display
• 1 x Adapter Board
• 1 x DSI Ribbon cable
• 4 x stand-offs and screws (used to mount the adapter board and Raspberry Pi board to the back of 

the display
• 4 x jumper wires (used to connect the power from the Adapter Board and the GPIO pins on the Pi so 

the 2Amp power is shared across both units)
• 1 x Perspex layer frame in your choice of colour!
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 (http://www.seeedstudio.com/depot/Maker-Pro-t-1672.html?ref=pinfo)
Designer: Raspberry Pi 
Foundation

(http://www.raspberrypi.org/)
Other Products From This Designer (http://www.seeedstudio.com/depot/Raspberry-Pi-Foundation-m-
93.html?ref=pinfo)
Weight: 514 g
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Компания «ЭлектроПласт» предлагает заключение долгосрочных отношений при 
поставках импортных электронных компонентов на взаимовыгодных условиях! 

 
Наши преимущества: 

 Оперативные поставки широкого спектра электронных компонентов отечественного и 
импортного производства напрямую от производителей и с крупнейших мировых 
складов; 

  Поставка более 17-ти миллионов наименований электронных компонентов; 

 Поставка сложных, дефицитных, либо снятых с производства позиций; 

 Оперативные сроки поставки под заказ (от 5 рабочих дней); 

 Экспресс доставка в любую точку России; 

 Техническая поддержка проекта, помощь в подборе аналогов, поставка прототипов; 

 Система менеджмента качества сертифицирована по Международному стандарту ISO 
9001; 

 Лицензия ФСБ на осуществление работ с использованием сведений, составляющих 
государственную тайну; 

 Поставка специализированных компонентов (Xilinx, Altera, Analog Devices, Intersil, 
Interpoint, Microsemi, Aeroflex, Peregrine, Syfer, Eurofarad, Texas Instrument, Miteq, 
Cobham, E2V, MA-COM, Hittite, Mini-Circuits,General Dynamics и др.); 
 

Помимо этого, одним из направлений компании «ЭлектроПласт» является направление 
«Источники питания». Мы предлагаем Вам помощь Конструкторского отдела: 

 Подбор оптимального решения, техническое обоснование при выборе компонента; 

 Подбор аналогов; 

 Консультации по применению компонента; 

 Поставка образцов и прототипов; 

 Техническая поддержка проекта; 

 Защита от снятия компонента с производства. 
 
 
 

 
 

Как с нами связаться 

Телефон: 8 (812) 309 58 32 (многоканальный)  
Факс: 8 (812) 320-02-42  
Электронная почта: org@eplast1.ru  

Адрес: 198099, г. Санкт-Петербург, ул. Калинина, 

дом 2, корпус 4, литера А.  
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